

Referat af halbestyrelsesmøde d. 22-4-2024

Tilstede: Peter, Palle, Dorte, Birthe, Flemming, Lene.

Thomas deltog i sidste halvdel af mødet.

Fraværende: Jakob



1. Godkendelse af referat: Godkendt

2. Hallen

Tagprojekt

Vi skal underskrive en entreprise-forsikring. Dorte underskriver den.

Jumping er aflyst 8-11. Maj da indholdet af depotet og jumping skal byttes rundt.

Håndbolds nøgleskab skal nedtages.

Håndværkerne skal bruge rummet ved siden af cafeteriet i Maj måned.

Skytteforeningen fjerner våben inden håndværkerne går i gang.

Opbevaring af ting mens taget renoveres: De opbevares i jumping-rummet.

Vandskade på halgulvet:

Taksator vil ikke svare på hvad der skal ske hvis det viser sig at halgulvet ikke kan tåle at blive slebet ned. Dorte tager fat i chefen.

Haltider: der skal indkaldes til foreningsmøde (Peter) i Maj måned.

Evt:

Leje hallen ud til dans – om mandagen 14.30-15-30 fra september og hele sæsonen.

3. Birthes opsigelse

Birthe vælger at opsige sin stilling pr. 30/9-2024.

Birthe udarbejder en liste over opgaver samt et overslag over timer for de ansatte.

4. Affaldssortering -> udskydes til næste møde.

5. Fester og arrangementer:

Midtfynscup:

Vi foreslår at hallen også har en repræsentant i Cup-udvalget. Vi synes der skal afholdes et evalueringsmøde imellem halbestyrelsen (Palle, Dorte og Birthe) og Cup-udvalget. Der er udarbejdet en 2-årig kontrakt imellem hallen og Cup-udvalget.

FUT-fester:

Næste fest 3/5. 205 tilmeldte. Der er 350 billetter modsat 300 førhen.

Billetprisen er hævet til 100 kr. Peter skal mødes med FUT-udvalget i næste uge.

Evt:

Hallens rolle i byfesten: vi sælger mad og drikke fra cafeteriet.

6. Cafeen

Kasseapparat: udsættes til næste møde

7. Motionscenteret

Motionscykler: De er bestilt og afsendes 6. juni.

Evt:

Dorthe har søgt andelskassen om den ene motionscykel men har intet hørt.
Der kommer stille og roligt lidt flere til, så der er total set tilgang.

Taget er repareret og er tæt. Ligeså i forhallen.

8. Økonomi:

Vi afvikler stille og roligt vores gæld.

Vi har haft større udgifter til tagreparationer og derfor er der underskud i første kvartal.

9. Skydebaneprojekt:

Hallen kommer til at eje bygningen og stå for driften heraf.

Landzone / byggetilladelse: Udløber 31/12-24.

Fundraising: afsendes senest 30/4.

Driftbudget: eksisterer så vidt vi ved ikke.

Tilkendegivelses-skrivelser: Vi kan ikke få tilkendegivelser fra de forskellige skytteforeninger.

Peter, Dorthe og Palle deltager på skydebaneudvalgets møde i morgen, og viderebringer bestyrelsens bekymring om driften af den nye skydebane.

10. Sponsor: udskydes til næste møde.

11. Hjemmeside:

Fotos på næste bestyrelsesmøde. Flemming sender kontaktinformationer på den nye bestyrelse til Janne.

12. Diverse:

Skilt med "skydebane" på døren fra cafeteriet efterspørges.

Andelskassen efterspørger at de nye bestyrelsesmedlemmer legitimerer sig.

Brandtilsyn d. 2/5.

Udvalg: udsættes til næste møde.

Næste bestyrelsesmøde: 14. maj kl. 19-21.30

Der afholdes foreningsmøde: d. 21. maj kl. 18-19